
Referat: Ordinrr generalforsamling.
Grundej erforeningen t'Kromarken "

Onsdag den I I. juni kl 1900

I. Valg af dirigent og referent
Svend Raunkier valgl som dirigent. Karsten Vrangbek som referent.

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. Dervar i alt l3 fremmsdte
inklusiv bestyrelsen.

2. Bemsrkninger til udsendte referafer
Der var ingen bemerkninger

3. Besfyrelsens beretning ved formand Per Pedersen
Bestyrelsen har haft et travlt iir, men det har ikke varet muligt at gennemfore alle planlagte
aktiviteter.

r Med de geldende krav fra Hillersd Kommune vedrsrende lys niveau og belysningstype vil
det ikke vaere muligt at etablere en tilfredsstillende fclles losning indenfor den bevilgede
ramme. Under punkt 5 orienterede bestyrelsen om en alternativ losningsmodel.

r Den planlagte jubileumsfest blev aflyst pi grund af manglende tilslutning. Bestyrelsen
arbejder videre med et alternativt forslag (se punkt 5)

r Der er oprettet en fijemmeside i:. ' ... =
foreningens vedtagter, og man kan folge med i bestyrelsens arbejde med at revidere disse.

. B&delauget har opsat en ny badestige pfi bidebroen. Der er endvidere foretaget oprydning og
renovering af opbevaringskasser til bfrdudstyr. - Der er brug for flere hender iser ved
optagning/opsetning af broen. Antallet af henlagte b6de pi Bidelaugets omride er stigende.
Det henstilles til medlemmerne at hente ubenyttede bfide hjem.

r Vejbump udvalget har afventet beslutning om belysning? men vil nu gili gang med at
undersoge fnrskellige muligheder (if pkt 5).

r Haveaffald: Der er 26 november 2087 gennemfort er en ekstra afhentning af haveaffald efler
snske fra den forrige generalforsamling. Eftersom kommunen har genoptaget afhentningen
af haveaffald, er der ingen planer om ekstra afhentning ftemover.

Beretning godkendt uden kommentarer.

4, Beretning fra kassererer
Kassereren gennemgik udsendte regnskab. Der har vpret meget ffi transaktioner jf. pkt 3. - Lidt
tlere indtegter end tidligere ir p& grund af kontingentstigning. Fi udgifter. - Alle medlemmer
opfbrdres til at betale deres kontingent i tide for ikke at belaste kassereren unodigt.

Regnskabet blev godkendt uden kommentarer.

5. Orientering fra bestyrelsen
. Belysning pe Kromarken. Bestyrelsen fareslir en model, hvor foreningen giver tilskud til

opstilling af belysning hos udvalgte private grundejere. Beboerne p& Kromarken opfordres
til at samarbejde om en plan. Bestyrelsen bestemmer hvilken type belysning der kan opni



tilskud, og det samlede belsb vil ligge indenfor den bevilgede ramme pi 130'000 kr' stine

Andreasen ag Per Pedersen er kontaktpersoner'

Bestyrelsen planhgger en alternativ jubibumsfest. Eventuelt pi ssbredden og med indlagt

i"iCrr. Interesseiil-kendegivelser og gode idder modtages gerne' Stine Andreasen er

kontaktperson.
Vejbumpudvalget (Svend Raunkier, Stine Andreasen? Helle Vind) vil kontakte Hillersd

kommune med henblit fa tommunal finansiering af vejbump pi Krostie-n' Kommunen har

,iOiig"r" tilkendegivet" at vejbump er en kommunal opgave, men dermed ogsi underlagt

kommunal Prioritering'

6. Indkomne forslag
Der var ingen indkomne forslag

7 . Y atlg af besfyrelsesmedlemmer' suppleanter o g revisorer

r Peter stoustrup og stine Andreasen blev genvalgt uden modkandidater'

r tvlikkel Bekgird flfuostier, 5) og Lars K. Hansen (Krobakkett1)valgt som suppleanter

.st igMgllerogSvendRaunkiergenvalgtsomrevisorer.

8. Eventuelt
e Der etableres Sankt Hans bf,l ved soen, hvis vejret tillader

. Medlemmer af grundejerforeningen opfordres til at overholde regler om trehojder p& max 3

meter og grasslining mindst to gange irligt'
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